
                         
                      Republika Srbija 

                      Grad Novi Pazar 

  SKUPŠTINA GRADA NOVOG PAZARA 

                      Broj: 06-577/22 

           Dana 16. novembra 2022. godine 

 

ZAPISNIK 

SA ŠESTE SEDNICE SKUPŠTINE GRADA 

NOVOG PAZARA, ODRŽANE 16. NOVEMBRA 2022. GODINE 

 

Sednica je počela u 10,00 časova u sali Doma omladine u ulici Stefana Nemanje br. 2 u 

Novom Pazaru. 

Zapisnik sačinila Meliha Ozgenli, šef Odseka za skupštinske poslove u Odeljenju za 

skupštinske poslove, poslove Gradonačelnika i gradskog veća. 

Šestoj sednici Skupštine grada Novog Pazara prisustvuju odbornici: Ramiz Župić, Senada 

Leković, Meho Mahmutović, Muamer Bačevac, Anela Šemsović, Alma Elfić, Edina Rašljanin, 

Banina Muderizović, Vahidin Melajac, Salmina Curić, Azemina Bojadžić, Sanja Nićiforović, 

Elvir Eminbegović, Binela Nikšić, Kasim Zoranić, Mirzeta Ljajić, Mirzet Bektović, Senada 

Mavrić, Irfan Međedović, Emira Kolašinac, Albin Šabotić, Nikola Jolović, Igor Novović, Milena 

Jakovljević, Bane Milosavljević Edin Numanović, Edin Zećirović, Jonuz Džanković, Sadika 

Džanković, Misala Pramenković, Sead Redžović, Rešad Ugljanin, Amedin Škrijelj, Saima 

Brunčević, Dinheta Pulić, Džemaludin Sinanović, Nafilj Sejdović, Hanadi Hajdinović, Emir 

Ašćerić i Maida Baltić. 

Opravdano su odsutni odbornici: Simona Veselinović, Admir Muratović, Ferid Bulić, 

Edin Đerlek, Jasmina Nikšić i Amela Lukač Zoranić.   

Neopravdano je odsutna odbornica Silma Tutić. 

Sednici prisustvuju Sekretar skupštine grada Novog Pazara Ahmedin Binjoš. 

Predsednica Skupštine grada Anela Šemsović, otvorila je šestu sednicu Skupštine grada 

Novog Pazara i konstatovala da sednici Skupštine grada, na osnovu izveštaja sekretara 

Skupštine, prisustvuje 39 odbornika i da postoji kvorum za rad i odlučivanje. 

Predsednica Skupštine grada je istakla da je odbornicima u materijalu za sednicu 

dostavljen i zapisnik sa pete sednice Skupštine grada Novog Pazara, održane 12. septembra 

2022. godine. 

Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika su glasala „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ 

nije bilo) usvojila zapisnik sa pete sednice Skupštine grada Novog Pazara, održane 12. septembra 

2022. godine. 

Predsednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelj, reklamirao je 

povredu Poslovnika Skupštine grada. 

 



U nastavku sednice prešlo se na usvajanje dnevnog reda. 

Predsednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao predlog za dopunu dnevnog reda,  

predsednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, i to:  

 Predlog Odluke o podnošenju izveštaja o stanju životne sredine na teritoriji grada 

Novog Pazara. 

Predsedavajuća je dala reč ovlašćenom predstavniku predlagača, zameniku predsednika 

odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Emiru Aščeriću. 

Predsednica Skupštine grada je stavila na glasanje predlog za dopunu predloženog 

dnevnog reda, predsednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, predlog 

Odluke o podnošenju izveštaja o stanju životne sredine na teritoriji grada Novog Pazara. 

Skupština grada (15 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila predlog Odluke o podnošenju izveštaja o stanju životne sredine na teritoriji grada Novog 

Pazara. 

Predsednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao predlog za dopunu dnevnog reda,  

predsednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, i to:  

 Predlog Odluke o obrazovanju Komisije za reviziju biračkog spiska grada Novog 

Pazara. 

Predsedavajuća je dala reč ovlašćenom predstavniku predlagača, zameniku predsednika 

odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Emiru Ašćeriću. 

Predsednica Skupštine grada je stavila na glasanje predlog za dopunu predloženog 

dnevnog reda, predsednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, predlog 

Odluke o obrazovanju Komisije za reviziju biračkog spiska grada Novog Pazara. 

Skupština grada (15 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila predlog za dopunu predloženog dnevnog reda, predlog Odluke o obrazovanju Komisije 

za reviziju biračkog spiska grada Novog Pazara. 

Predsednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao predlog za dopunu dnevnog reda,  

predsednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, i to:  

 Predlog Odluke o obavezi podnošenja izveštaja Gradske uprave za izvorne i poverene 

poslove grada Novog Pazara o ozakonjenju nezakonito izgrađenih objekata. 

Predsedavajuća je dala reč ovlašćenom predstavniku predlagača, predsedniku odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedinu Škrijelju. 

Predsednica Skupštine grada je stavila na glasanje predlog za dopunu predloženog 

dnevnog reda, predsednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, predlog 

Odluke obavezi podnošenja izveštaja Gradske uprave za izvorne i povrene poslove grada Novog 

Pazara o ozakonjenju nezakonito izgrađenih objekata. 

Skupština grada (14 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila predlog Olduke o obavezi podnošenja izveštaja Gradske uprave za izvorne i poverene 

poslove grada Novog Pazara o ozakonjenju nezakonito izgrađenih objekata. 



 

 

Predsednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao predlog za dopunu dnevnog reda,  

predsednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, i to:  

 Predlog Odluke o dostavljanju izveštaja o podnošenju izveštaja Gradonačelnika i 

Gradskog veća. 

Predsedavajuća je dala reč ovlašćenom predstavniku predlagača, zameniku predsednika 

odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Emiru Ašćeriću. 

Predsednica Skupštine grada je stavila na glasanje predlog za dopunu predloženog 

dnevnog reda, predsednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, predlog 

Odluke o dostavljanju izveštaja o podnošenju izveštaja Gradonačelnika i Gradskog veća. 

Skupština grada (15 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila predlog Odluke o dostavljanju izveštaja o podnošenju izveštaja Gradonačelnika i 

Gradskog veća. 

Predsednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao predlog za dopunu dnevnog reda,  

predsednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, i to:  

 Predlog Odluke o pokretanju inicijative za osnivanje Regionalnog fonda za razvoj 

Sandžaka. 

Predsedavajuća je dala reč ovlašćenom predstavniku predlagača, odbornici odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Dinheti Pulić. 

Predsednica Skupštine grada je stavila na glasanje predlog za dopunu predloženog 

dnevnog reda, predsednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, predlog 

Odluke o pokretanju inicijative za osnivanje Regionalnog fonda za razvoj Sandžaka. 

Skupština grada (15 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila predlog Odluke o pokretanju inicijative za osnivanje Regionalnog fonda za razvoj 

Sandžaka. 

Predsednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao predlog za dopunu dnevnog reda,  

predsednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, i to:  

 Predlog Odluke o dostavljanju tromesečnog izveštaja o radu Javnih preduzeća.  

Predsedavajuća je dala reč ovlašćenom predstavniku predlagača, odbornici odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Dinheti Pulić. 

Predsednica Skupštine grada je stavila na glasanje predlog za dopunu predloženog 

dnevnog reda, predsednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, predlog 

Odluke o dostavljanju tromesečnog izveštaja o radu Javnih preduzeća. 

Skupština grada (15 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila predlog Odluke o dostavljanju tromesečnog izveštaja o radu Javnih preduzeća. 



Predsednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao predlog za dopunu dnevnog reda,  

predsednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, i to:  

 Predlog Odluke o dostavljanju izveštaja o podacima iz evidencije nepokretnosti u 

svojini grada Novog Pazara. 

Predsedavajuća je dala reč ovlašćenom predstavniku predlagača, zameniku predsednika 

odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Emiru Ašćeriću. 

Predsednica Skupštine grada je stavila na glasanje predlog za dopunu predloženog 

dnevnog reda, predsednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, predlog 

Odluke o dostavljanju izveštaja o podacima iz evidencije nepokretnosti u svojini grada Novog 

Pazara. 

Skupština grada (14 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila predlog Odluke o dostavljanju izveštaja o podacima iz evidencije nepokretnosti u svojini 

grada Novog Pazara. 

Predsednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao predlog za dopunu dnevnog reda,  

predsednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, i to:  

 Predlog odluke o obaveznom dostavljanju i objavljivanju izveštaja o izvršenju budžeta 

grada Novog Pazara. 

Predsedavajuća je dala reč ovlašćenom predstavniku predlagača, odbrnici odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Hanadi Hajdinović. 

Predsednica Skupštine grada je stavila na glasanje predlog za dopunu predloženog 

dnevnog reda predsednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, predlog 

Odluke o obaveznom dostavljanju i objavljivanju izveštaja o izvršenju budžeta grada Novog 

Pazara. 

Skupština grada (15 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila predlog Odluke o obaveznom dostavljanju i objavljivanju izveštaja o izvršenju budžeta 

grada Novog Pazara. 

Predsednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao predlog za dopunu dnevnog reda,  

predsednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, i to:  

 Predlog Odluke o dostavljanju izveštaja o sprovođenju odluke o pristupanju donošenja 

Statuta grada Novog Pazara. 

Predsedavajuća je dala reč ovlašćenom predstavniku predlagača, odbornici odborničke 

grupe „SDA Sandžaka“, Dinheti Pulić. 

Predsednica Skupštine grada je stavila na glasanje predlog za dopunu predloženog 

dnevnog reda, predsednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, predlog 

Odluke o dostavljanju izveštaja o sprovođenju odluke o pristupanju donošenja Statuta grada 

Novog Pazara. 

Skupština grada (15 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila predlog Odluke o dostavljanju izveštaja o sprovođenju odluke o pristupanju donošenja 

Statuta grada Novog Pazara. 



Predsednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao predlog za dopunu dnevnog reda,  

predsednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, da se iz predloženog 

dnevnog reda, povuku sledeće tačke, i to:  

 Predlog Rešenja o imenovanju VD direktora JKP „Gradska toplana“ Novi Pazar; 

 Predlog Rešenja o imenovanju VD direktora JKP „Vodovod i kanalizacija“, Novi 

Pazar. 

Predsedavajuća je dala reč ovlašćenom predstavniku predlagača, zameniku predsednika 

odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Emiru Ašćeriću. 

Predsednica Skupštine grada je stavila na glasanje predlog za dopunu predloženog 

dnevnog reda, predsednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedina Škrijelja, predlog da 

se iz predloženog dnevnog reda, povuku sledeće tačke.  

 Predlog Rešenja o imenovanju VD direktora JKP „Gradska toplana“ Novi Pazar; 

 Predlog Rešenja o imenovanju VD direktora JKP „Vodovod i kanalizacija“, Novi 

Pazar. 

Skupština grada (15 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila predlog da se iz predloženog dnevnog reda, povuku sledeće tačke, i to:  

 Predlog Rešenja o imenovanju VD direktora JKP „Gradska toplana“ Novi Pazar; 

 Predlog Rešenja o imenovanju VD direktora JKP „Vodovod i kanalizacija“, Novi 

Pazar. 

Odbornik Edin Zećirović je reklamirao povredu Poslovnika o radu Skupštine grada 

Novog Pazara i tražio da se u zapisnik unese sledeće: „da od Skupštine grada Novog Pazara 

tražim da se izjasne da li je bilo povrede Statuta grada Novog Pazara i Poslovnika Skupštine 

grada Novog Pazara, kao i da današanja sednice Skupštine grada  ima sve elemente da bude 

istorijska. Uvažena predsednice, imate Statut grada Novog Pazara, Zakon ove zemlje kao i svoja 

ovlašćenja, te vas ista obavezuju da se držite njih a povreda se odnosi na veliki broj članova 

Statuta i Zakona koje se odnose na realizaciju izveštaja Javnih preduzeća i ustanova grada Novog 

Pazara“. 

Predsednica Skupštine grada je pozvala odbornike Skupštine grada da se izjasne o 

povredi Poslovnika. 

Skupština grada (10 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila povredu Poslovnika Skupštine grada. 

Predsednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao predlog za dopunu dnevnog reda,  

odbornika odborničke grupe „Akademik Muamer Zukorlić – Stranka pravde i pomirenja“, 

Jonuza Džankovića,  i to:  

 Hitno rešavanje pitanja bezbednosti kretanja đaka prilikom odlaska u škole i povratka 

svojim kućama. 

Predsedavajuća je dala reč ovlašćenom predstavniku predlagača, odborniku odborničke 

grupe „Akademik Muamer Zukorlić – Stranka pravde i pomirenja“, Jonuzu Džanković. 

Predsednica Skupštine grada je stavila na glasanje predlog za dopunu predloženog 

dnevnog reda, odbornika odborničke grupe „Akademik Muamer Zukorlić – Stranka pravde i 



pomirenja“, Jonuza Džankoivća, predlog za hitno rešavanje pitanja bezbednosti kretanja đaka 

prilikom odlaska u škole i povratka svojim kućama. 

Skupština grada (14 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila predlog za hitno rešavanje pitanja bezbednosti kretanja đaka prilikom odlaska u škole i 

povratka svojim kućama. 

Predsednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao predlog predsednice odborničke 

grupe „Evropski Novi Pazar – Rasim Ljajić“, Senade Leković, da se iz predloženog dnevnog 

reda povuku tačke dnevnog reda, i to: 

 Predlog Rešenja o imenovanju članova Lokalnog saveta roditelja predškolskih 

ustanova, osnovnih i srednjih škola na području grada Novog Pazara;  

 Predlog Rešenja o razrešenju i imenovanju člana Školskog odbora OŠ „Ćamil Sijarić“ 

Novi Pazar, iz reda predstavnika zaposlenih. 

Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika је glasalо „za“, „protiv“ i  „uzdržanih“ 

nije bilo) usvojila predlog da se povuku tačke dnevnog reda i to: 

 Predlog Rešenja o imenovanju članova Lokalnog saveta roditelja predškolskih ustanova, 

osnovnih i srednjih škola na području grada Novog Pazara;  

 Predlog Rešenja o razrešenju i imenovanju člana Školskog odbora OŠ „Ćamil Sijarić“ 

Novi Pazar, iz reda predstavnika zaposlenih. 

Predsednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedin Škrijelj je reklamirao povredu 

člana 113. Poslovnika o radu. 

Odbornik Edin Zećirović je reklamirao povredu člana 69. Poslovnika o radu. 

Predsednica Skupštine grada Novog Pazara je upozorila odbornika Edina Zećirovića da 

ne govori o pitanju koje nije na dnevnom redu.  

Učešće u raspravi je uzela predsednica odborničke grupe „Evropski Novi Pazar – Rasim 

Ljajić“, Senada Leković. 

Predsednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao predlog za dopunu dnevnog reda 

predsednice odborničke grupe „Evropski Novi Pazar – Rasim Ljajić“, Senade Leković, i to: 

 Predlog Rešenja o razrešenju i imenovanju člana Školskog odbora OŠ „Mur“ Novi Pazar, 

iz reda predstavnika zaposlenih. 

Predsednica Skupštine grada je stavila na glasanje predlog za dopunu predloženog 

dnevnog reda, predsednice odborničke grupe „Evropski Novi Pazar – Rasim Ljajić“, Senade 

Leković, predlog Rešenja o razrešenju i imenovanju člana Školskog odbora OŠ „Mur“ Novi 

Pazar, iz reda predstavnika zaposlenih. 

Skupština grada (25 odbornika je glasalo „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) nije 

usvojila predlog Rešenja o razrešenju i imenovanju člana Školskog odbora OŠ „Mur“ Novi 

Pazar, iz reda predstavnika zaposlenih. 

Predsednica Skupštine grada je istakla da je do roka koji je određen članom 109. 

Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara, pristigao predlog predsednice odborničke 



grupe „Evropski Novi Pazar – Rasim Ljajić“, Senade Leković, za spajanje tačaka dnevnog reda, i 

to: 

 Predlog da se tačke 2, 3. i 4. objedine u raspravi a glasa pojedinačno;  

 Predlog da se tačke 7, 8, 9, 10. i 11. objedine u raspravi a glasa pojedinačno;  

 Predlog da se tačke  12, 13, 14. i 15. objedine u raspravi a glasa pojedinačno. 

 

Skupština grada je većinom glasova (23 odbornika su glasala „za“, „protiv“ i  

„uzdržanih“ nije bilo) usvojila predlog za spajanje tačaka predloženog dnevnog reda i to: 

 Predlog da se tačke 2, 3. i 4. objedine u raspravi a glasa pojedinačno;  

 Predlog da se tačke 7, 8, 9, 10. i 11. objedine u raspravi a glasa pojedinačno;  

 Predlog da se tačke  12, 13, 14. i 15. objedine u raspravi a glasa pojedinačno. 

Predsednica Skupštine grada Novog Pazara je stavila na glasanje dnevni red u celini. 

Skupština grada je većinom glasova (23 odbornika su glasala „za“, „protiv“ i „uzdržanih“ 

nije bilo) usvojila dnevni red u celini.  

DNEVNI  RED: 

1. Predlog Odluke o izmenama i dopunama Odluke o komunalnom uređenju; 

2. Predlog Odluke o građevinskom zemljištu grada Novog Pazara; 

3. Predlog Odluke o izmeni Odluke o pribavljanju, raspolaganju i upravljanju stvarima u 

javnoj svojini grada Novog Pazara; 

4. Predlog Odluke o davanju u zakup poslovnih prostorija koje koristi Apotekarska 

ustanova Novi Pazar; 

5. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na upotrebu imena grada Novog Pazara u nazivu 

MOTO-KLUBA „Supoglavi 2022 Novi Pazar“; 

6. Predlog Rešenja o razrešenju i imenovanju zamenika člana Izborne komisije grada 

Novog Pazara; 

7. Predlog Rešenja o razrešenju i imenovanju člana školskog odbora Gimnazije, Novi 

Pazar, iz reda predstavnika roditelja; 

8. Predlog Rešenja o razrešenju i imenovanju članova školskog odbora „Škole za dizajn 

tekstila i kože“ Novi Pazar, iz reda predstavnika zaposlenih i reda predstavnika 

roditelja; 

9. Predlog Rešenja o razrešenju i imenovanju članova školskog odbora „Vuk Karadžić“ 

Novi Pazar, iz reda predstavnika zaposlenih i reda predstavnika roditelja; 

10. Predlog Rešenja o razrešenju i imenovanju člana Školskog odbora OŠ „Đura Jakšić“ 

Novi Pazar, iz reda predstavnika lokalne samouprave; 

11. Predlog Rešenja o razrešenju i imenovanju člana Školskog odbora OŠ „Mur“ Novi 

Pazar, iz reda predstavnika zaposlenih; 

12. Predlog Rešenja o utvrđivanju prestanka mandata direktora Kulturnog centra Novi 

Pazar; 



13. Predlog Rešenja o imenovanju VD direktora Kulturnog centra Novi Pazar; 

14. Predlog Rešenja o imenovanju VD direktora JKP „Gradska toplana“ Novi Pazar; 

15. Predlog Rešenja o imenovanju VD direktora JKP „Vodovod i kanalizacija“, Novi 

Pazar; 

16. Odbornička pitanja. 

      

Predsednica Skupštine grada Novog Pazara, na osnovu člana 68. i člana 69. Zakona o 

lokalnim izborima („Sl. glasnik RS“, br. 14/22), obavestila je odbornike Skupštine grada da je 

pristigla ostavka na mesto odbornika Edina Đerleka, iz razloga preuzimanja dužnosti ministra u 

Vladi Republike Srbije. 

Skupština grada je većinom glasova (39 odbornika su glasala ,,za”, „protiv“ i „uzdržanih“ 

nije bilo) konstatovala ostavku odbornika Edina Đerleka i donela Rešenje o utvrđivanju prestanka 

mandata odbornika Edina Đerleka. 

Prva tačka dnevnog reda: Predlog Odluke o izmenama i dopunama Odluke o 

komunalnom uređenju. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sednicu, predsedavajuća je otvorila raspravu po navedenoj tački dnevnog 

reda i dala reč izvestiocu Malići Plojović, šefu u Odeljenju za komunalne, stambene i poslove 

saobraćaja, Gradske uprave za izvorne i poverene poslove grada Novog Pazara.  

Kako se niko nije javio za reč, predsednica Skupštine grada je zaključila raspravu i 

stavila na glasanje 1. tačku dnevnog reda na glsanje. 

Skupština grada je većinom glasova (23 odbornika su glasala “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila predlog Odluke o izmenama i dopunama Odluke o komunalnom uređenju. 

Nakon konstatacije da je materijal po objedinjenim tačkama dnevnog reda 2, 3. i 4. 

odbornicima dostavljen uz poziv za sednicu, predsednica Skupštine grada je otvorila raspravu po 

objedinjenim tačkama dnevnog reda i dala reč Pembi Džanković, članici Gradskog veća grada 

Novog Pazara, koja je upoznala odbornike Skupštine grada da je, na osnovu člana 144. stav 1. 

Poslovnika Skupštine grada, pristigao Amandman Gradskog veća grada Novog Pazara, u 

pismenom obliku, na predlog Odluke o naknadama za korišćenje javnih puteva i javnih površina 

na teritoriji grada Novog Pazara. Predsednica Skupštine grada je dala reč izvestiocu Dženani 

Suljević, šefu u Odeljenju za imovinsko-pravne poslove, Gradske uprave za izvorne i poverene 

poslove grada Novog Pazara.  

Učešće u raspravi su uzeli član Gradskog veća grada Novog Pazara Fevzija Murić, 

predsednik odborničke grupe „Akademik Muamer Zukorlić – Stranka pravde i pomirenja“, Sead 

Redžović, zamenik predsednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Emir Ašćerić i odbornica 

Hanadi Hajdinović. 

Predsednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedin Škrijelj je reklamirao povredu 

člana 34. Statuta grada Novog Pazara i članova 116. stav 2. i 118. Poslovnika o radu Skupštine 

grada Novog Pazara.  

Učešće u raspravi je uzeo predsednik odborničke grupe „Akademik Muamer Zukorlić – 

Stranka pravde i pomirenja“, Sead Redžović. 



Odbornik Edin Zećirović je reklamirao povredu člana 112, 115. i 118. Poslovnika o radu 

Skupštine grada. 

Kako se više niko nije javio za reč, predsednica Skupštine grada je stavila objedinjene 

tačke dnevnog reda 2, 3. i 4. na pojedinačno glasanje. 

Druga tačka dnevnog reda: Predlog Odluke o građevinskom zemljištu grada Novog 

Pazara. 

Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila predlog Odluke o građevinskom zemljištu grada Novog Pazara. 

Treća tačka dnevnog reda: Predlog Odluke o izmeni Odluke o pribavljanju, 

raspolaganju i upravljanju stvarima u javnoj svojini grada Novog Pazara. 

Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila predlog Odluke o izmeni Odluke o pribavljanju, raspolaganju i upravljanju 

stvarima u javnoj svojini grada Novog Pazara. 

Četvrta tačka dnevnog reda: Predlog Odluke o davanju u zakup poslovnih prostorija 

koje koristi Apotekarska ustanova Novi Pazar.  

Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo ,,za”, 6  “protiv” i 

“uzdržanih” nije bilo) usvojila predlog Odluke o davanju u zakup poslovnih prostorija koje 

koristi Apotekarska ustanova Novi Pazar. 

Peta tačka dnevnog reda: Predlog Odluke o davanju saglasnosti na upotrebu imena 

grada Novog Pazara u nazivu MOTO-KLUBA „Supoglavi 2022 Novi Pazar“. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sednicu, predsedavajuća je otvorila raspravu po navedenoj tački dnevnog 

reda. 

Kako se niko javio za reč, predsednica Skupštine grada je zaključila raspravu i stavila na 

glasanje 5. tačku dnevnog reda. 

Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila predlog Odluke o davanju saglasnosti na upotrebu imena grada Novog Pazara 

u nazivu MOTO-KLUBA „Supoglavi 2022 Novi Pazar“. 

Šesta tačka dnevnog reda: Predlog Rešenja o razrešenju i imenovanju zamenika člana 

Izborne komisije grada Novog Pazara. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sednicu, predsedavajuća je otvorila raspravu po navedenoj tački dnevnog 

reda. 

Kako se niko javio za reč, predsednica Skupštine grada je zaključila raspravu i stavila na 

glasanje 6. tačku dnevnog reda. 

Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila predlog Rešenja o razrešenju i imenovanju zamenika člana Izborne komisije 

grada Novog Pazara. 

Nakon konstatacije da je materijal po objedinjenim tačkama dnevnog reda 7, 8, 9, 10. i 

11. odbornicima dostavljen uz poziv za sednicu, predsednica Skupštine grada je otvorila raspravu 

po objedinjenim tačkama dnevnog reda i dala reč izvestiocu Naseru Crnovršaninu, iz Odeljenja 

za društvene delatnosti, Gradske uprave za izvorne i povrene poslove grada Novog Pazara. 



Kako se više niko nije javio za reč, predsednica Skupštine grada je stavila objedinjene 

tačke dnevnog reda 7, 8, 9, 10. i 11. na pojedinačno glasanje. 

Sedma tačka dnevnog reda: Predlog Rešenja o razrešenju i imenovanju člana školskog 

odbora Gimnazije, Novi Pazar, iz reda predstavnika roditelja. 

 Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala “za”, “protiv” i 

“uzdržanih” nije bilo) usvojila predlog Rešenja o razrešenju i imenovanju člana školskog odbora 

Gimnazije, Novi Pazar, iz reda predstavnika roditelja. 

Osma tačka dnevnog reda: Predlog Rešenja o razrešenju i imenovanju članova 

školskog odbora „Škole za dizajn tekstila i kože“ Novi Pazar, iz reda predstavnika zaposlenih i 

reda predstavnika roditelja. 

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila predlog Rešenja o razrešenju i imenovanju članova školskog odbora „Škole za 

dizajn tekstila i kože“ Novi Pazar, iz reda predstavnika zaposlenih i reda predstavnika roditelja. 

Deveta tačka dnevnog reda: Predlog Rešenja o razrešenju i imenovanju članova 

školskog odbora „Vuk Karadžić“ Novi Pazar, iz reda predstavnika zaposlenih i reda predstavnika 

roditelja. 

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila predlog Rešenja o razrešenju i imenovanju članova školskog odbora „Vuk 

Karadžić“ Novi Pazar, iz reda predstavnika zaposlenih i reda predstavnika roditelja. 

Deseta tačka dnevnog reda: Predlog Rešenja o razrešenju i imenovanju člana Školskog 

odbora OŠ „Đura Jakšić“ Novi Pazar, iz reda predstavnika lokalne samouprave. 

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika su glasala “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila predlog Rešenja o razrešenju i imenovanju člana Školskog odbora OŠ „Đura 

Jakšić“ Novi Pazar, iz reda predstavnika lokalne samouprave.  

Jedanaesta tačka dnevnog reda: Predlog Rešenja o razrešenju i imenovanju člana 

Školskog odbora OŠ „Mur“ Novi Pazar, iz reda predstavnika zaposlenih. 

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila predlog Predlog Rešenja o razrešenju i imenovanju člana Školskog odbora OŠ 

„Mur“ Novi Pazar, iz reda predstavnika zaposlenih. 

Nakon konstatacije da je materijal po objedinjenim tačkama dnevnog reda 12, 13, 14. i 

15. odbornicima dostavljen uz poziv za sednicu, predsednica Skupštine grada je otvorila raspravu 

po objedinjenim tačkama dnevnog reda i dala reč Esadu Mahmutoviću, rukovodiocu Odeljenja 

za skupštinske poslove, poslove Gradonačelnika i gradskog veća, Gradske uprave za izvorne i 

poverene poslove grada Novog Pazara. 

U nastavku sednice učešće u raspravi su uzeli Hanefija Brničanin, član Gradskog veća,  

predsednik odborničke grupe „Akademik Muamer Zukorlić – Stranka pravde i pomirenja“, Sead 

Redžović, predsednik odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Ahmedin Škrijelj, zamenik 

predsednika odborničke grupe „Akademik Muamer Zukorlić – Stranka pravde i pomirenja“, Edin 

Numanović, zamenik predsednika odborničke grupe „SDA Sandžaka“, Emir Ašćerić kao i 

odbornici Jonuz Džanković i Edin Zećirović. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sednicu, predsedavajuća je otvorila raspravu po navedenoj tački dnevnog 

reda.  



Kako se više niko nije javio za reč, predsednica Skupštine grada je stavila objedinjene 

tačke dnevnog reda 12, 13, 14. i 15.  na pojedinačno glasanje. 

Dvanaesta tačka dnevnog reda: Predlog Rešenja o utvrđivanju prestanka mandata 

direktora Kulturnog centra Novi Pazar. 

Skupština grada je većinom glasova (24 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila predlog Rešenja o utvrđivanju prestanka mandata direktora Kulturnog centra 

Novi Pazar. 

Trinaesta tačka dnevnog reda: Predlog Rešenja o imenovanju VD direktora Kulturnog 

centra Novi Pazar. 

Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila predlog Predlog Rešenja o imenovanju VD direktora Kulturnog centra Novi 

Pazar. 

Četrnaesta tačka dnevnog reda: Predlog Rešenja o imenovanju VD direktora JKP 

„Gradska toplana“ Novi Pazar. 

Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo “za”, 1 “protiv” i 

“uzdržanih” nije bilo) usvojila predlog Rešenja o imenovanju VD direktora JKP „Gradska 

toplana“ Novi Pazar. 

Petnaesta tačka dnevnog reda: Predlog Rešenja o imenovanju VD direktora JKP 

„Vodovod i kanalizacija“, Novi Pazar. 

Skupština grada je većinom glasova (25 odbornika je glasalo “za”, “protiv” i “uzdržanih” 

nije bilo) usvojila predlog Rešenja o imenovanju VD direktora JKP „Vodovod i kanalizacija“, 

Novi Pazar. 

Šesnaesta tačka dnevnog reda: Odbornička pitanja. 

Pošto je iscrpljen dnevni red, predsednica Skupštine grada je zaključila šestu sednicu 

Skupštine grada Novog Pazara.  

Sednica Skupštine grada Novog Pazara je završena 16. novembra 2022. godine u 13:00 h.  
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